
BO.0002.7.2021 

Protokół nr XXXVI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 26 maja 2021r. 

 

Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek 1-7.  Obrady 

rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:45. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 14, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 



2) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów za 2021 rok, 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2021 – 2031, 

4) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej „Nowego Kodeksu Wyborczego oraz 

Nowego Ustroju Prezydencko – Ludowego dla Polski”, 

5) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy 

Gminy Wieruszów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020”, 

6) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Miejskiego Ośrodka Profilaktyki, 

Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Wieruszowie”, 

7) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania stypendium i 

nagrody dla uczniów szkół, których prowadzenie należy do właściwości Gminy 

Wieruszów, 

8) w sprawie udzielania dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu, 

9) zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/264/2021 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 

26 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wieruszów, 

10) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębie geodezyjnym 

Mirków i Kowalówka w gminie Wieruszów, 

4. Przyjęcie sprawozdania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wieruszowie – Ocena Zasobów pomocy Społecznej Gminy Wieruszów za rok 2020. 

5. Przyjęcie sprawozdania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wieruszowie – Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2020. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie protokołów z XXXIV i XXXV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje zmian do porządku obrad. 



W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o wprowadzenie w punkcie 3 podpunktu 11 - podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/272/2021 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 30 

kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 -2026”. Zmiana w uchwale 

podjętej na sesji kwietniowej dotyczy usunięcia zapisów o potrzebie publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego i tym samym zmiany kwalifikacji Programu jako aktu 

prawa miejscowego.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowaną zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

 

1) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Budżetu 

Mirosław Mojsa przedstawił pozytywną opinię wydaną do przedmiotowego projektu uchwały 

podnosząc, że kredyt w kwocie 4 069 997,54 zł na sfinansowanie deficytu był zaplanowany w 

budżecie na 2021 rok. Zgodnie z umową z bankiem jego wypłata będzie następowała w 

transzach do wysokości rzeczywistych potrzeb.                                                                                                                             

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

2) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag radnych, opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu do 

przedmiotowego projektu uchwały przedstawił Mirosław Mojsa. Radni – członkowie komisji 

nie mieli uwag do projektu uchwały dotyczącego zwiększenia budżetu o dotacje na 

dofinansowanie zadań opieki nad dziećmi do lat 3 i utworzenia punktu informacyjnego ds. 

szczepień oraz przesunięć wydatków, zgodnie ze zgłaszanymi potrzebami w tym m.in. na  

zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Pieczyska. (pozytywna opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu)  

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok.,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Mirosława Mojsę – przewodniczącego Komisji Gospodarczej  

i Budżetu o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim 

posiedzeniu. Radny Mojsa poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła, będące 

konsekwencją zaciągniętego kredytu, zmiany WPF. Wskaźnik obsługi długu na koniec 2021 

roku wyniesie 3,9% nie przekroczy określonych ustawowo limitów. 



 (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

4) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej "Nowego Kodeksu Wyborczego oraz 

Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego dla Polski" 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do projektu i wobec 

ich braku poprosił Marcina Pilucha – przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

o zapoznanie radnych z opinią komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Radny Piluch poinformował, że Komisja postanowiła rekomendować Radzie uznanie petycji 

za bezprzedmiotową. Instytucja referendum ludowego nie istnieje w polskim systemie 

prawnym zatem Rada nie ma możliwości wyrażenia opinii w zakresie zasadności jego 

przeprowadzenia. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej "Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju 

Prezydencko-Ludowego dla Polski".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

5) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Rocznego programu współpracy 

Gminy Wieruszów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 



wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok", 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały i wobec braku pytań i uwag 

radnych, poprosił przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony 

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji.  

Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła realizację 

Programu i wnioskuje o przyjęcie sprawozdania przez Radę.   (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji "Rocznego programu współpracy Gminy Wieruszów z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 

rok",.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

6) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej "Miejskiego Ośrodka Profilaktyki, Terapii 

Uzależnień i Współuzależnienia w Wieruszowie", 

W dyskusji otworzonej przez Przewodniczącego Rady radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań 

i w związku z tym zwrócił się on do przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji, która omawiała projekt 

uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie oceniła działalność finansową Ośrodka. Potwierdzeniem dobrze prowadzonej 

gospodarki finansowej jest wypracowany w 2020 roku zysk w kwocie 60.790,64zł.  (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej "Miejskiego Ośrodka Profilaktyki, Terapii Uzależnień i 

Współuzależnienia w Wieruszowie",.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania stypendium i 

nagrody dla uczniów szkół, których prowadzenie należy do właściwości Gminy 

Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag radnych, została odczytana przez radnego Mirosława Jakubczaka 

opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Komisja 

pozytywnie oceniła zaproponowane w projekcie zmiany polegające na wprowadzeniu w 

regulaminie dodatkowego kryterium dotyczącego wysokich wyników uzyskiwanych przez 

uczniów w konkursach wojewódzkich/krajowych.                                                                                                        

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania stypendium i 

nagrody dla uczniów szkół, których prowadzenie należy do właściwości Gminy Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

8) w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Mirosławowi Mojsie 

celem przedstawienia opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. Radny Mojsa poinformował, że 

Komisja pozytywnie oceniła zamiar udzielenia dofinansowania Powiatowi Wieruszowskiemu 

z przeznaczeniem na organizację publicznego transportu zbiorowego.                                                           

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

9) zmieniająca uchwałę Nr XXXIII/264/2021 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 26 

marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej, Pomocy 

Społecznej i Spraw Wsi Jarosław Dębski przedstawił pozytywną opinię Komisji. Zmiany 

uchwały są wymuszone zmianami przepisów dot. zasad ustalania dochodów uprawniających 

do oddania w najem lokalu socjalnego. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/264/2021 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 

26 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 



   

 

 

10) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębie geodezyjnym Mirków i 

Kowalówka w gminie Wieruszów, 

Zastępca Burmistrza Marta Siubijak wniosła o zmianę załącznika nr 1 do uchwały 

zawierającego mapę z wyznaczonym obszarem, na którym planowane jest przystąpienie do 

opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Mapa załączona do 

projektu zawierała błędne oznaczenie użytków co zostało zauważone już po przekazaniu 

projektu. Dołączony obecnie w systemie eSesja załącznik został już sporządzony na 

prawidłowej mapie. Granice obszaru objętego przystąpieniem do sporządzenia miejscowego 

planu, nie uległy zmianie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wniosku pani Burmistrz Marty Siubijak. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany załącznika w uchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag radnych, opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu do 

przedmiotowego projektu uchwały przedstawił Mirosław Mojsa. Radni – członkowie komisji 

nie mieli uwag do projektu uchwały dotyczącego wprowadzenia zmian mających na celu 

uściślenie i uszczegółowienie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wieruszów.  

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 



wybranych terenów położonych w obrębie geodezyjnym Mirków i Kowalówka w gminie 

Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

11) zmieniająca uchwałę nr XXXIV/272/2021 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 30 

kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2026 

Uzasadniając potrzebę podjęcia uchwały Zastępca Burmistrza Marta Siubijak poinformowała, 

że zmiana dotyczy usunięcia zapisu o obowiązku publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Łódzkiego. Jak słusznie zwrócił uwagę nadzór Wojewody Łódzkiego, programy 

tego typu nie stanowią aktu prawa miejscowego, w związku z czym taki zapis jest zbędny. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie pytań do projektu i wobec ich braku, 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/272/2021 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 30 

kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

4. Przyjęcie sprawozdania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wieruszowie - Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Wieruszów za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem, które zostało przekazane 

radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. 



W związku z brakiem pytań ze strony radnych, sprawozdanie Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wieruszowie – Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Wieruszów 

za rok 2020, zostało przez rade przyjęte. 

 

5. Przyjęcie sprawozdania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wieruszowie - Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar 

Przemocy w Rodzinie za rok 2020. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2020. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych, sprawozdanie zostało przyjęte przez radę. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje należy złożyć pisemnie do Burmistrza za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady, a zapytania w formie ustnej. 

Radny Marcin Piluch złożył interpelację w sprawie remontu odcinka ul. Dąbrowskiego  

(za skrzyżowaniem z ul. Kopernika, w kierunku Tudora). 

 

7. Przyjęcie protokołów z XXXIV i XXXV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec barku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 



Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej i 

zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec barku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXV sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

 

            Głos zabrał radny Czesław Wróblewski, który zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, jak 

przebiegło spotkanie w sprawie drogi 450 oraz jakie ustalenia zostały podjęte odnośnie 

parkingu przy ul. Ustronnej w Wieruszowie. 

Odpowiadając na pytanie radnego burmistrz Rafał Przybył powiedział, że w spotkaniu 

brali udział projektanci oraz zainteresowani mieszkańcy, dla których z racji wprowadzonych 

obostrzeń, utworzono platformę internetową aby mogli zadawać pytania i brać udział w 

dyskusji. Przypomniał, że było to już drugie spotkanie w sprawie zaplanowanego remontu 

odcinka drogi 450, od skrzyżowania na Podzamczu do Mirkowa. Najwięcej problemów jest 

przy domach położonych przy drodze, którą należy poszerzyć. Gmina stoi na stanowisku aby 

w przewidzianym projekcie była ścieżka pieszo-rowerowa. Sporną kwestią pozostaje 

utworzenie ronda na Podzamczu tzw „biszkopta”, co wiąże się z ograniczeniem miejsc 

parkingowych. 

Nawiązując do pytania radnego odnośnie ulicy Ustronnej, burmistrz wyjaśnił, że 

konflikt pomiędzy dwoma przedsiębiorcami, z których to jeden zablokował przejazd przez 

swoją posesję doprowadził do szybkiej reakcji ze strony gminy, która musiała znaleźć 

alternatywne rozwiązanie dla przejazdu od ulicy Ustronnej.  

Radny Marek Gotfryd, który zwrócił się z prośba o wyjaśnienie czego konkretnie 

dotyczyło spotkanie samorządowców z Wielkopolską Akademią Nauk i Rozwoju w Łęce 

Opatowskiej?  

Odpowiedzi udzielił burmistrz, który wyjaśnił, iż jest to instytucja, która zajmuje się 

pozyskiwaniem pieniędzy na dofinansowania budowy żłóbków i punktów przedszkolnych. Nie 



było to spotkanie w żaden sposób zobowiązujące do dalszej współpracy a jednie miało 

charakter informacyjny.  

Kolejne pytanie radnego Gotfryda dotyczyło brzegów rzeki Prosny, a konkretnie 

planów posadowienia na rzece pomostów.  

Odpowiedzi udzieliła zastępca burmistrza Marta Siubijak, która wyjaśniła, że  

w tegorocznym budżecie jest zaplanowane 600 tys. zł na to zadanie. Obecnie gmina czeka na 

uzgodnienia z konserwatorem zabytków. Gdy takie uzgodnienie będzie zostanie ogłoszony 

przetarg w formule „Zaprojektuj i wybuduj”. Zamysł jest taki, aby zadanie to zostało 

rozciągnięte na dwa lata ze względu na minimalizację kosztów. Marta Siubijak dodała, że 

pomosty od strony samolotu przewidziane są w formie tarasu widokowego, natomiast od strony 

„Bulwaru Różanego” będą w formie pływających platform, które będą dostępne również dla 

osób niepełnosprawnych.  

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Mirosław Mojsa zapytał o stojącą obok samolotu budkę z kebabem. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz, który wyjaśnił, że wydał zgodę na postawienie tej budki 

na czas określony, a mianowicie na czas prowadzonych robót w parku pomiędzy rzekami 

Prosną a Niesobem.  

Przewodniczący Rady w imieniu radnych, zwrócił się do pracowników, aby wszelkie możliwe 

projekty uchwał skierować na sesję czerwcową ze względu na okres urlopowy.  

 

10. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:45 

posiedzenie XXXVI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej                                                                                                                      

i jednostek pomocniczych gminy 

  

                                                                  Przewodniczący 

                                                                Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                               Adam Śpigiel 


